

Entry



Form

Cutting

27th European Championship of American Quarter Horses

AQHA Show 1-5 Open, Amateur and Youth & NCHA Open, Non-Pro and Youth class in class – added money

14. August 2016

Veranstalter/ Producer:	FEQHA – Federation of European Quarter Horse Association
Veranstaltungsort/ Location:	Ostbayerisches Pferde- und Turniersportzentrum DE – 92286 Rieden/ Kreuth
Richter/ Judge for NCHA:	Pam Scott, USA
Show Secretary & Office:	Iris Wellein, GER Email: iris.wellein@t-online.de Fax: +49-2822-9756138 Phone: +49-2822-9756140
Videographer:	Willi Klumpp, GER
Nennschluss/ Deadline:	01. July 2016

Cutting Day: 14. August 2016

Vormittag/ Morning:	AQHA Show 1-3 & NCHA Weekend Cutting class in class – added money frische Rinder / fresh cattle
Nachmittag/ Afternoon:	AQHA Show 4+5 gebrauchte Rinder/ used cattle

Nenninformationen/ Entry Information:

Ein Pferd pro Nennformular. Die Nennung wird nur bearbeitet, wenn folgende Unterlagen beiliegen: AQHA Pferdepapier (Kopie), aktuelle AQHA und NCHA Mitgliedskarte des Vorstellers, Besitzers und Affiliate-Organisationen, neue Mitgliedskarte wird in der Meldestelle erworben.

One horse per entry form. Entry will only be processed if the following items are enclosed: AQHA Certificate of Registration (copy), current AQHA and NCHA membership cards of exhibitor, owner and affiliate organizations (copy). New membership card will be purchased at the show office.

Entry



Form

Cutting

Attention!!! Open Reiter dürfen 2 Pferde in der NCHA Wertung und 3 Pferde in der AQHA Wertung starten (3 Junior und 3 Senior). Amateur/ Non-Pro/ Youth Reiter dürfen 1 Pferd in der NCHA Wertung und 3 Pferde in der AQHA Wertung starten.
Open Riders are allowed to ride 2 horses in the NCHA class and 3 horses in the AQHA class (3 Junior and 3 Senior). Amateur/ Non Pro/ Youth Riders are allowed to ride 1 horse in NCHA class and 3 horses in the AQHA class.

Attention!!! Für weitere Informationen über die Turnierbestimmungen lesen Sie die Ausschreibung der FEQHA Europameisterschaft für American Quarter Horses 2016.
For additional information about the rules and regulations for this show, see the main announcement of the FEQHA European Championship of American Quarter Horses 2016.

Attention!!! Alle Pferde, die nicht aus Deutschland kommen, brauchen eine amtstierärztliche Bescheinigung (Gesundheitszeugnis).
All horses, which are not coming from Germany, need a health certificate.

PRO PFERD-REITER-COMBI BITTE EIN FORMULAR / ONE FORM PER HORSE-EXIBITHOR

Pferd / Horse			
Name	Reg.Nr.	Geschlecht/ Sex	Geb.-Datum/ Day of Birth

Reiter/ Exhibitor		Besitzer/ Owner	
Name		Name	
Street		Street	
Zip, City		Zip, City	
Country		Country	
Nationality		Nationality	
Email		Email	
Day of Birth		Day of Birth	
Phone		Phone	
NCHA #		NCHA #	
AQHA #		AQHA #	
Relation Owner/ Exhibitor:			

Entry



Form

Cutting

Klassen / Classes

<u>Entry Fee's</u>						
Open	Senior (6 years up)	<input type="radio"/>	AQHA 1-3	<input type="checkbox"/>	AQHA 4+5	<input type="checkbox"/>
	Junior (4-5 years)	<input type="radio"/>	60,00 €		40,00 €	30,00 €
Amateur/ Non-Pro			AQHA 1-3	<input type="checkbox"/>	AQHA 4+5	<input type="checkbox"/>
			54,00 €		36,00 €	30,00 €
Youth			AQHA 1-3	<input type="checkbox"/>	AQHA 4+5	<input type="checkbox"/>
			42,00 €		28,00 €	30,00 €

<u>Allgemeine Gebühren / General Show Fee's</u>		
Cattle Charge (pro Klasse)	_____ x	180,00 €
AQHA Fee Show 1-3	_____	12,00 €
AQHA Fee Show 4+5	_____	8,00 €
Office Charge	_____	25,00 €
Video Fee	_____	13,00 €

<u>Boxen / Stalls</u>		
Stall A+B/ Barn A+B	_____ x	350,00 €
Stall C/ Barn C	_____ x	320,00 €
Stall H+S/ Barn H+S	_____ x	240,00 €
Stall I/ Barn I	_____ x	170,00 €
Rabatt für Youth/ Discount for Youth	_____ x	-70,00 €

<u>Parken/ Parking</u>		
PKW/ Car	_____ x	gratis/ free
Anhänger/ Trailer	_____ x	50,00 €
LKW/ Truck	_____ x	100,00 €
Wohnmobil/ Camper	_____ x	100,00 €

Gesamt/ Total _____ €

Mit meiner Unterschrift erkläre ich verbindlich, dass das genannte Pferd am Turniertag frei von ansteckenden Krankheiten ist, dass ich bei Krankheitsbescheinigungen die Kosten für eine tierärztliche Untersuchung trage, und dass für das Pferd eine Haftpflichtversicherung besteht. Ich erkenne die in der Ausschreibung genannten Bedingungen an.

With my binding signature I hereby declare that, on the day of show, the horse mentioned above will be free of infectious diseases, that I will bear any costs related to a veterinary examination in case the horse should show symptoms of a disease and that a third party liability insurance has been taken out that covers the horse. I also declare to accept all rules and regulations as they appear in the show announcement.

Date

Signature